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Voorstellen van beslissing 

Zitting van 26 november 2024 
 

 

OPENBARE ZITTING 

Bijkomende punten van de openbare zitting 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

37. Bijkomende punten 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 

Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 
decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Mogelijk kantoorgebouw en werkhuis op de weiden aan Mechelsesteenweg/Michael Van 
Breedamstraat. 

 
Gemeente Willebroek en woonmaatschappij Rivierenland willen een kantoorgebouw en werkplaats 
bouwen middenin een woongebied. De locatie van het project: Mechelsesteenweg 405/ Michael Van 
Breedamstraat 9/ Ingang van het broek. Men wil een kantoorgebouw van 3 verdiepingen hoog 
plaatsen, alsook een werkplaats met functie industrie. Beide gebouwen zouden neergezet worden 

in woongebied: grenzend aan een wijk en tal van woningen op de Mechelsesteenweg . Tijdens de 
protesten konden wij ervaren dat wij niet alleen hebben geprotesteerd tegen dit standpunt. Ook 

andere partijen hebben hierin standpunt ingenomen en wij voelen ons dan ook gesterkt.  
Onze vraag: 
  
Wat is het standpunt van de huidige meerderheid inzake de protesten en kan er reeds een huidig 
standpunt ingenomen worden? 
  
 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van mevrouw Maaike Bradt, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Gratis? soep voor alle schoolkinderen. 
 

Gratis soep in de strijd tegen lege brooddozen: 22.000 armoedesubsidie voor Willebroekse scholen 

lazen we in het Nieuwsblad we op dinsdag 5 november. Ook op Radio 2 kondigde  onze 
burgemeester de gratis soepbedeling aan. 
 
Met de armoedesubsidie kan elke school zelf, op maat van de eigen leerlingen, drempels 
wegwerken en kinderen in een kwetsbare situatie helpen. Een zeer goed initiatief om er voor te 
zorgen dat alle leerlingen — óók die in een kwetsbare situatie — minstens twee keer per week een 

gezond middagmaal kunnen eten.  
 
Op VRTNws lezen we dat in onze gemeente 1 op de 6 kinderen opgroeit in kansarmoede. "De 
cijfers verbeteren jaar na jaar, maar dit flankerend beleid helpt echt", aldus de burgemeester. 
 
Daar stellen we ons ernstige vragen bij want de kinderarmoede in onze gemeente is zeker niet aan 
het beteren. Dat kan iedereen raadplegen op ‘gemeente in cijfers’. De kansarmoede-index is de 

laatste 3 jaar +3,8% gestegen. Zo komen we aan 19,9%, dat zijn al zeker 1 op 5 kinderen. 
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We stellen ons echter volgende vragen: 

- Hoeveel scholen vragen de armoedesubsidie op? En hoeveel krijgt elke school? 
- Hoeveel scholen gebruiken dit voor de soepbedeling in samenwerking met Lions Club? 
- Klopt het dat deze actie niet helemaal gratis voor de leerlingen? 

 

 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van mevrouw Maaike Bradt, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Evaluatie vuurwerk jaarmarkt 2024 
 

Ik ben ervan overtuigd dat er in Willebroek belangrijkere zaken aan de orde zijn dan een vraag 
over het vuurwerk op de jaarmarkt van enkele weken geleden.  
Toch voel ik mij verplicht tot het stellen van enkele vragen. 
Het vuurwerk als afsluiting van de jaarmarkt is iets waar vele Willebroekenaren jaarlijks naar 
uitkijken. Getuige hiervan is de grote publieke opkomst om dit zogezegde spektakel bij te wonen.  

 

Al moeten we vaststellen dat het spektakelgehalte jaar na jaar afkalft met als hoogtepunt, of 
moeten we zeggen dieptepunt dit jaar.  
 
Bij het vuurwerk van vorig jaar konden al heel wat bedenkingen geformuleerd worden maar dit 
jaar spande de kroon.  U zal natuurlijk zeggen over smaken en kleuren kan niet gediscussieerd 
worden en dat is juist.  Maar wanneer er aantoonbare feiten zijn die wijzen op  gebreken spreken 
we niet over smaken en kleuren.  

 
Ten eerste duurde het vuurwerk een goed kwartier daar waar in het verleden het vuurwerk tot een 
halfuur duurde.  
 
Ten tweede was er veel te weinig variatie. De witte opspuitende vuurwerkfonteinen waren de 
hoofdmoot van wat er te zien was.  
 

De klank – en  lichtshow die werd geprojecteerd op de gevels van de Groene Laan was voor een 

groot deel van het publiek, dat zich vooral op de Groene Laan en in de Fabrieksstraat bevond, 
nauwelijks te horen en nog minder te zien. 
 
Het spektakel zat vol hiaten. Er waren herhaaldelijke momenten waarop er niets gebeurde, zwart 
en stilte… 

 
Een vuurwerk wordt afgesloten met de zogenaamde “Bloemekee” wat een uitbarsting van kleur en 
schittering moet zijn. Gaandeweg wordt deze  opgebouwd tot een heus en groots spektakelstuk 
met een WAW effect.  
 
Niets van dit alles was dit jaar aanwezig.  
Wat wel aanwezig was: de mening van vele mensen dat dit zogezegde spektakel ondermaats was.   

Wat ook aanwezig is: voor zo’n vertoning ga ik volgend jaar mijn deur niet uit.  
 
Mijn vragen:  

- Gebeurde er vorig jaar een evaluatie van het vuurwerk en is er dit jaar een evaluatie 
geweest of gepland en door wie? 

- Wat was of is het resultaat hiervan?  
- Is er voor dit vuurwerk een aanbesteding gebeurt en zo ja wat waren de criteria hierbij?   

- Of was het feit dat het een geluidsarm vuurwerk moest zijn het enige criterium?  
- Wat was de kostprijs ervan?  
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Problemen rond het tijdig afleveren van brandveiligheidsattesten of brandweer-adviezen 

bestemd voor de gemeentelijke administratie.  
  
Sinds einde augustus-begin september 2024  blijkt dat de Dienst “Omgeving en Economie” 
moeilijkheden ondervindt voor het tijdig bekomen van een brandveiligheidsattest of advies van de 
brandweer (dus binnen de termijnen voor adviesverlening). 
  
Het betreft zowel de Publiek Toegankelijke Inrichtingen (PTI) als de 

omgevingsvergunningsadviezen: stedenbouwkundig en milieu. 
  
Klopt dat? Zo ja, wat is de oorzaak van deze impasse en hoe gaat hieraan verholpen worden? 
  
Zou het kunnen dat in 2024 - ook zonder akkoord en advies van de brandweer - in de Hoeikensweg 

omgevingsvergunning(en) zijn afgeleverd? 

  
  
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Dading binnen de brandweerzone? 

  
Nadat er in de politiezone enige tijd geleden een hoog bedrag aan schadevergoeding betaald werd 
wegens allerlei praktijken tegen een commissaris, is het blijkbaar niet veel beter in de 
brandweerzone. 
  
Met een hoge officier van de brandweerzone zou desbetreffend een dading zijn afgesloten, zodanig 
dat deze kon vertrekken … 

  

Welke financiële impact heeft dit op de gemeentelijke bijdrage, daar onze bewoners - die hier niets 
mee te maken hebben – hiervoor mee zouden moeten betalen? 
  
  
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Teloorgang van de wekelijkse markt … 
 
Bij recente bezoeken aan de markt stel ik vast dat blijkbaar de achteruitgang niet gestopt wordt en 
de kramen steeds schaarser worden. 

  
Men probeert dit dan blijkbaar op te vullen met textiel en andere verkopers, maar de kwaliteit 
dreigt aldus te verdwijnen. 
  
Dat lukt zelfs niet altijd en dan is het marktplein zelf zeer leeg. 

  
Navraag leert mij dat een aantal marktkramers slechts nog eenmaal per maand naar Willebroek 

komen. 
  
Welke plannen zijn er om de hele teloorgang te vermijden? 
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Een (afval)verhaal waar maar geen einde aan komt … 

 
Opnieuw moet er terug gekomen worden op de afvalstraat aan de Thomas Vinçottestraat. 
  
Vorige maal is gezegd dat de containers dan toch niet meer gereinigd worden omdat zij niet 
gebruikt worden, blijkbaar toch niet klopt. 
  
De reiniging is gebeurd op donderdagvoormiddag 7 november 2024. 

  
Voor alle duidelijkheid: de glascontainers zijn wel in gebruik en het is normaal dat die gereinigd 
worden, maar niet de andere. 
  
Wanneer wordt een halt toegeroepen aan de nutteloze ingrepen? 

  

Wat is het kostenplaatje hiervan? 
  
Wanneer worden de afvalcontainers nu uiteindelijk toegankelijk gemaakt voor de bewoners? 
  
  
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Borstbeeld Louis De Naeyer 
 
Onze fractie heeft vastgesteld dat het gebouw van John Cockerill (voordien CMI) aan de 
Schoondonkweg al enige tijd te koop staat aangeboden. 
 

Vlak voor de ingang staat een borstbeeld van voormalig burgemeester en ondernemer Louis De 

Naeyer. CMI had dit beeld destijds van de site aan de Fabriekstraat overgebracht naar hun huidige 
locatie. Aangezien de werking van het bedrijf volgens onze bronnen stopgezet gaat worden willen 
wij graag weten wat er met dit beeld gaat gebeuren. Het zou jammer zijn dat dit borstbeeld 
verloren gaat. 
 

Onze vragen: 
Klopt het dat het bedrijf John Cockerill zijn activiteiten stopzet in onze gemeente? 
Is er al contact opgenomen met John Cockerill om het borstbeeld van Louis De Naeyer te 
recupereren? 
Zoja, kan ervoor gezorgd worden dat dit beeld een nieuwe plek krijgt in 1 van onze openbare 
gebouwen? 
 

 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 

Waar blijven de eerste Struikelstenen in Willebroek? 
 

Tijdens de gemeenteraad van 24 oktober 2023 werd dit punt zo goed als unaniem goedgekeurd 
door alle raadsleden. Ondertussen is er al een reglement uitgewerkt voor het plaatsen van 
struikelstenen in onze gemeente, maar tot op heden zien wij voorlopig nog niet veel beweging in 
dit dossier. 
 
Vorige maand kwam ik terecht op de website data.arch.be: Resistance in Belgium. 

Op deze website is het mogelijk om opzoekingen te doen over de duizenden mensen die tijdens 
Wereldoorlog II betrokken waren bij verzetsdaden in België. Momenteel omvat dit gegevens van 42 
000 personen over wie een dossier in verband met de Inlichtings- en Actiediensten is opgesteld 
door de staatsveiligheid. Veel van deze dossiers worden bewaard in verschillende depots van het 
Rijksarchief, zijn niet gedigitaliseerd en moeten in een leeszaal ingekeken worden. 
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Voor Willebroek (22) en Blaasveld (1) zou het gaan over volgende personen: 

 

Crab Constant De Broeu Arthur De Maexner Thérèse 

De Vos Georges Eeraerts Juliaan Lacourt René 

Lauwers Edouard Lenaerts Auguste Lombaerts Elza 

Luyckx François Merckx Gustaaf Paredaens Frans 

Persoons Jan Snackaert Albert Somers Joseph 

Staes Hector Van Dyck Raymond Van Hoet Maurice 

Vanderyck Jean Verbruggen Joseph Verhasselt Maria 

Vermeersch Suzanne  Maurice Vanderstraeten 

 
Onze vraag: 
Kan de gemeente de dossiers opvragen en de nodige stappen ondernemen voor het plaatsen van 
de struikelstenen voor de personen die voldoen aan het goedgekeurde reglement? 
 

 
 


